



 LEXIS HIBISCUS[®]
— PORT DICKSON —



GRAND LEXIS[®]
PORT DICKSON



LEXIS[®]
PORT DICKSON



Lexis Suites Penang ushered in the Chinese New Year with a Lion Dance Performance 醒狮团拜槟城丽昇豪华套房迎新春



Lexis Suites Penang celebrated the Year of the Boar with a smashing Lion Dance performance. The exhilarating performance captivated the guests, who also grabbed the opportunity to touch the auspicious red lions before getting up close for a photo or two. May the special appearance of these lions bring abundance of blessings and prosperity for everyone.

槟城丽昇豪华套房以精彩的醒狮贺岁表演庆祝胖嘟嘟的猪年。此令人振奋的表演吸引了不少宾客与民众围观，他们还把握了这难得的机会去触摸醒狮们，好让来年能大吉大利。当然也少不了创意满满的自拍和照相环节。但愿贺岁醒狮的出现能为大家带来无尽的锦衣玉食，荣华富贵。

Joker Xue in the House! 薛之谦来过！

We were utterly starstruck when we met this major superstar during his recent visit to Penang for his Sky Scraper World Tour Concert! Our team had the once-in-a-lifetime opportunity to take a few quick photographs with the extremely talented yet still so down-to-earth and humble Chinese pop star and famous heartthrob.

华人家喻户晓的乐坛巨星薛之谦最近锋芒毕露的到槟城举办了他的摩天大楼世界巡回演唱会，他的出现把槟城丽昇豪华套房的团队与宾客们完完全全给吸引住了。大家更是把握这千载难逢的机会与这位才华横溢的万人迷合影留念。



Shooting of Famous Taiwanese Variety Game Show, Mr. Player 宪哥带领综艺玩很大团队杀到槟城来了



Guess what? The hottest Taiwanese talk show host Mr. Jacky Wu and his celebrity friends recently paid us a visit at Lexis Suites Penang! We also had the chance to take a star-studded group photo with all of them! Standing from left to right is Ms. Wu Jie An, Ms. Pan Ying Chu, Ms. Huang Yu Hsien, Mr. Jacky Wu Tsung Hsien along with Mr. Teng Yung Lin, Ms. Yeh Ting An, Mr. Huang Hung Sheng and Mr. Lin Po Yen.

台湾最火红的节目主持人吴宗宪先生最近带领着他的一班明星朋友们拜访了槟城丽昇豪华套房！我们还有机会和他们一起拍了一张群星荟萃的合影！由左至右为吴婕安（元元）、潘映竹（竹竹）、黄瑜娴（小娴）、吴宗宪（宪哥）、姚元浩、叶婷安、黄鸿升（小鬼）及林伯彦（博焱）。

Tourism Malaysia Shares Positive Outlook for 2019 马来西亚旅游局分享2019年的乐观前景



Fifty international media members were among the audience when Tourism Malaysia shared Malaysia tourism highlights and plans to enhance the tourism industry during the National Tourism Organisation (NTO) Country Media briefing on 17 January 2019 as a part of the 38th ASEAN Tourism Forum (ATF) in Ha Long Bay, Vietnam, which was held from 14 to 18 January 2019.



Datuk Ahmad Shah Hussein Tambakau, Chairman of Tourism Malaysia and Datuk Musa Yusof, the Director General of Tourism Malaysia said that Tourism Malaysia plans to boost Malaysia's Tourism industry through airline partnerships, engagement with digital technology, marketing plans to first tier and second tier cities, and penetration into the filming industry to boost film tourism by driving more tourists to the country through the effects of films and Television productions.



While the Visit Melaka campaign, the 5th World Tourism Conference in Kota Kinabalu, Sabah, the 8th World Summit on Arts & Culture in Kuala Lumpur, the Visit Sarawak campaign, and the Malaysia-China Cooperation Year in 2019-2020 were also highlighted as some of the main upcoming events and initiatives.

The annual ATF is a cooperative regional effort to promote the Association of Southeast Asian Nations (ASEAN) as one tourist destination, and it involves the tourism industry sectors of the 10 member states of ASEAN. This year's Malaysian delegation shows a strong presence which comprised of 33 sellers from hotels and resorts, tour agencies and state tourism boards, such as Tourism Selangor, Penang Global.

马来西亚旅游局于2019年1月17日国家旅游组织所举办的各国媒体简报中，与五十位国际媒体代表分享了马来西亚旅游亮点及多项提高旅游业的计划。此媒体简报是2019年1月14日到18日在下龙湾，越南所举办的第38届东盟旅游论坛的项目其一。

马来西亚旅游局的主席Datuk Ahmad Shah Hussein Tambakau，及马来西亚旅游局高级总监Datuk Musa Yusof说，马来西亚旅游局促进马来西亚旅游业的计划包括了：与航空公司及各数码媒体合作，在各一线和二线城市进行推销大马旅游的活动，及跨界电影产业来推广大马成为知名拍摄目的地(电影及电视剧)以吸引更多游客。



此外，马六甲旅游年、沙巴哥打京那巴鲁举办的第五届世界旅游会议、吉隆坡第八届世界艺术文化峰会、砂拉越旅游年、2019-2020年马中合作年等活动，也将是2019年的焦点和主要活动策划。

一年一度的东盟旅游论坛，是东南亚国家联盟(东盟)作为一个旅游目的地的区域性合作活动，并涉及了东盟十个成员国的旅游业者。今年的马来西亚代表团展示了强大的实力，包括了33家来自酒店和度假村、旅行社的卖家，以及各州旅游局，如雪兰莪旅游局和檳城旅游局等。